

Referat af SKRK Bestyrelsesmøde d. 18.08.2026.

Til stede: Rikke A, Rikke S, Lene, Martin, Marianne, Randi, Nadja og Mette

1. Godkendelse af dagsorden

2. Godkendelse af referat fra 16. juni

- a. Der er et ønske om sikkerhedsudløser på karabinhagerne i stalden. Specielt der hvor der skos heste. Personalet går videre med at få anskaffet og udskiftet.
- b. Martin går videre med overdækningen af mødding, og kontakter travbanen.
- c. Lys i stald. VI har fået midlerne og lyset bliver etableret af Aakjær i løbet af sep/okt.
- d. Lys på udendørsbane. Ingen afklaring på dette. I forhold til stævne kan vi bruge de arbejdslamper vi har indkøbt. Alternativ afprøver vi diode-LED lysledning/skinne.
- e. Ingen afklaring vedr. sponsorerne. Tak-for-hjælpen brevet er lavet, men er ikke kommet ud. Marianne vil gerne hjælpe med at køre ud med det. Og hjælpe med arbejdet fremadrettet. Det aftales at Rikke A sender en liste til Marianne, så hun kan køre ud med dem, der er aftale med på nuværende tidspunkt.
- f. Flytning af opvarmningsbane. Mette har sendt et fondsoplæg på flytning af baner til Martin. De tager en snak om det videre forløb.
- g. Stævnemusik. Lene har afleveret en ny telefon til stævneudvalget, så der er styr på det.
- h. Dronevideo. Rikkes bror kan komme en eller to dage. Der skal blot bestemmes en dag, hvor der sker noget springundervisning eller anden aktivitet på rideskolen. Marianne og Rikke finder en dato for dette.

3. Fældning af grantræ mod stenhugger (går videre til næste møde)

4. Oprydning i stalden. Vi skal minde om at holde stalden ryddelig, så der ikke hænger en masse unødigt på boksene. Det gør det svært at fodre og se boksskiltene. Desuden skal reglerne i stalden skærpes. Fx må man ikke tage halm selv, hvis det ikke er aftalt af personalet. Martin laver et skriv, der skal sendes ud

Stævnemøde: Bestyrelsen og Venneforeningen deltager

Det er en udfordring med at få hjælpere nok til stævnerne, og at der ikke kommer starter nok. Hvad gør vi? Skal vi sætte priserne op generelt, og lukke ned for stævner, eller er der noget at gøre – også selv om at vi igennem tidens løb har prøvet meget? Til mødet vil vi gerne finde idéer til konkrete løsninger på udfordringerne.

Idéer til ting der vil kunne øge antallet af hjælpere:

- a. Der er enighed om, at der må være frivillige at hente i klubben, og at det handler om at få skabt fællesskab, fede oplevelser og noget man sammen kæmper for.
- b. Forslag til medlemsmøde én gang om året.
 - i. Evt. med "mødepligt". Medlemsmøde skal være for alle, evt. som en intro til nye tiltage der tages i forhold til at få fyldt hjælperlisterne ud.
- c. Bedre forhold til hjælperne under stævnerne. Mere/mindre mad?
- d. "Pyramide-frivillige". Alle skal tage en frivillig med sig.
- e. Sjove Instagram-opslag fx følgeton, som gør det spændende.
- f. Stempelkort som gulerod: Saml stempler når du hjælper i klubben og saml ind til fede ting (t-shirts m. logo. Ridetøj m. logo, underlag mv.)
- g. Gør det obligatorisk at hjælpe i klubben? Hvordan gøres det uden det bliver sur pligt og med pisk. Vi skal ikke drive folk væk, og vi skal tænke på at alle i klubben er vores kunder.
- h. Forslag til at alle hold har en fast dag/formiddag/eftermiddag de hjælper til stævne. Dette meldes ud for et år ad gangen, så man kender tjansen længe forud, og kan bytte indbyrdes, hvis man ikke kan. (Her skal vi have både underviser og Venneforeningen/bestyrelsen på banen i den kommunikation)
 - i. Store plakater på strategiske steder der øger synligheden.
 - j. Kan noget af de frivillige opgaver styres i vores medlemssystem? Og hvem skal stå for det?
- k. Der står både i partskontrakt og i opstaldkontrakt at man skal hjælpe. Dette bliver altid kommunikeret, så det kan ikke komme bag på noget, at det er sådan.

Forslag til ting der vil kunne øge starterne:

- a. Opvarmningsbane tættere på bygningerne.
- b. Bedre præmier, som folk gerne vil køre efter (vi kan evt. selv lægge penge i gaverne, så vi viser sponsorerne at vi også selv gør en indsats)
- l. Lave Cups eller andre lidt større stævner, som vi giver den max gas på, og som bliver vores "varemærke" og som folk gerne vil køre efter.
- m. Skære ned i stævnerne og lave fx to store stævner om året.
- n. Elevskolestævner og drøn på sommer cup, som kan være vores ting.

Resultat af mødet:

Der er generel opbakning til at vi prøver at få medlemmerne op af stolene igen. Ellers må resultatet være prisstigninger og nedlæggelse af stævnerne. MEN begge bestyrelser må steppe op denne gang, og få sat noget i gang.

Der blev besluttet følgende:

- Anne, Mette, Helle, Sinne og Nadja går sammen og prøver at lave et format på stempelkortsmodellen, samt en model for at alle holdene skal have obligatoriske hjælpertjanser (Mette indkalder). De melder tilbage når de er videre med den.
- Der skal være et medlemsmøde hvor det meldes ud, og hvor vi opfordre igen!
- Mette og Marianne går sammen og laver nogle insta-videoer til at øge synligheden af hjælpertjanserne, når tid er.
- Der laves synlige plakater, når tid er.